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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2022/23:747 En framtida hemmabas för specialflyg

Under våren 2023 hade försvarsministern och undertecknad en 
interpellationsdebatt om framtidens hemmabas för landets radarspaningsflyg 
som i dag är lokaliserat till Linköping.

Ministern hänvisade då till den utredning som Försvarsmakten skulle 
genomföra om den framtida lokaliseringen, och enligt utsago har den nu 
levererats!

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till försvarsminister Pål 
Jonson:

Är Linköping fortfarande aktuellt som hemmabas för 
radarspaningsflygverksamheten, utifrån den kunskap, kompetens och närhet till 
Saab som finns på orten och om inte, har ministern för avsikt att ta några 
initiativ i frågan?

………………………………………

Johan Andersson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-06-01
Besvaras senast
2023-06-14 kl. 12.00


